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Številka: 900-143/2011-3 
V Ljubljani, dne 19.5.2011 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

 
 
4. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 18.05.2011 ob 18. uri v 

prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
4. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 9 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan, Vojko Perhavec, Maja Rus, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar, 
Gašper Ţupan. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Robert Okorn, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Gregor 
Verbinc. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Bojan Kapelj, Irena Škraba – civilna iniciativa Črna vas – Lipe, Helena Ţidanek  - 
svetovalka III, SLS, MU, MOL in Barbara Šivec – koordinator VI, SLS, MU, MOL. 
 
Predsedujoča je predlagala  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

01. Razgovor s krajani  - civilna iniciativa Črna vas - Lipe 
02. Potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta ČS Rudnik  
03. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Dr. Drago Karol Golli je predlagal, da se najprej obravnava 2. točka dnevnega reda. Predsednica je 
pojasnila, da se zapisnik obravnava pod drugo točko zaradi prisotnih gostov in da se ne strinja s 
predlogom spremembe. Tudi ostali navzoči člani sveta se s predlogom niso strinjali, zato je dala 
predsedujoča na glasovanje predlagani dnevni red. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 

 
AD 1 
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Razgovor s krajani  - civilna iniciativa Črna vas - Lipe 
 

 
Predsedujoča je predala besedo Bojanu Kaplju, ki je prisotne člane sveta pozdravil in se zahvalil za 
povabilo. Navzočim je predstavil Iniciativni odbor Črna vas – Lipe ter izpostavil, kako nujno je potrebno  
takojšnje preventivno ukrepanje z namenom preprečitve podobnih ekstremnih poplav v prihodnje. 
Navzoče je seznanil z zahtevanimi ukrepi, ki jih je Iniciativni odbor Črna vas – Lipe podal pristojnim 
organom (vsebina ukrepov je priloga zapisnika). Na dane zahteve še ni konkretnega odziva, zato je v 
imenu Iniciativnega odbora Črna vas – Lipe, zaprosil ČS Rudnik, da poda na občino vprašanje, kaj se 
dogaja s tem.  
Na to temo se je odprla razprava: 
- Dr. Drago Karol Golli je menil, da je prioritetna naloga avtomatizacija upravljanja zapornic na 

Ljubljanici in Gruberjevem prekopu. Če bi bilo to področje urejeno, verjetno ne bi bilo tako 
ekstremnih poplav. 

- Predsedujoča je povedala, da konkretnih odgovorov ţal nimajo. Določene stvari so novost, saj  
       prisotni niso bili seznanjeni z vsemi pobudami. Navzočima je podala informacije, da so vodotoki v 
       pristojnosti drţave ter da se je čiščenje jarkov ustavilo zaradi naravovarstvenikov. 
- Irena Škraba je ponovno opozorila, da je sedaj najbolj primeren čas za čiščenje, drugače bo v 

jeseni spet teţava. 
- Marjan Virant je pojasnil, da je glavni problem ukinitev vodne skupnosti Ljubljanica Sava, saj 

sedanja Agencija RS za okolje svojih nalog ne opravlja dobro.  Hkrati je prisotne seznanil s 
planom prestavitve zapornic. 

- Vojko Perhavec je izpostavil, da je prioritetna naloga ČS seveda varnost krajanov in da je nujno 
potrebno posredovanje s strani ČS Rudnik.      
 

Bojan Kapelj je izpostavil tudi poškodovano in nevarno cesto t.i. Tomišeljska pot, ki potrebna obnove 
tudi zaradi primarnega vodovoda, ki bi se lahko poškodoval ter podal predlog za asfaltiranje te ceste. 
Smiselna bi bila tudi postavitev tabel za omejitev prometa ob Iški, saj poleg obiskovalcev ptičje 
opazovalnice z avtobusi, tu vozijo tudi tovornjaki z gradbenim in drugim materialom. 
Marjan Virant je ob tem povedal, da je komisija za asfaltiranje MOL asfaltiranje te ceste do zadnje 
hiše ţe potrdila. 
 
V nadaljevanju je prisotne seznanil s problemom oštevilčenja ulic oziroma hiš na območju naselja 
Lipe ter problemom Ulice ob Farjevcu, kjer je cesta prav tako makadamska in krajani predlagajo 
asfaltiranje. 
Navzoče je seznanil tudi z zaskrbljujočim stanjem cerkve Sv. Mihaela, ki je kulturna dediščina ter 
predlogom izgradnje pristanišča ob nabreţini Ljubljanice v smeri cerkve. Na koncu pa je izpostavil še 
potrebno rekonstrukcijo Iţanske ceste ter vprašanje ali bo avtobusna linija 19B realizirana. 
Odprla se je razprava, kjer so se vsi strinjali, da je potrebno sproţiti potrebne mehanizme. 
- Predsedujoča je Bojanu Kaplju odgovorila, da bilo kar nekaj teh tem ţe na prejšnji seji in da so ţe 

podali pristojnim vprašanja, vendar odgovora še ni. Glede avtobusne linije 19B pa bo realizirano. 
- Jerneja Končan je predlagala naj se informacije, ki jih pridobi ČS podajo krajanom, da so ti 

obveščeni o dogajanju. 
 
Med razpravo se je seji pridruţila Maja Rus. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje dva predloga sklepa, in sicer: 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.1/4: 
ČS Rudnik zahteva od MOL vse odgovore na zahteve glede protipoplavnih ukrepov, ki jih je že 
podal Iniciativni odbor Črna vas – Lipe. 
 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10  PROTI:/ 
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Sklep št. 1/4 je bil sprejet. 

 
in 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/4: 
Na pristojno službo/organ MOL se poda predlog za vzpostavitev uličnega sistema v naselju 
Lipe. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10  PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/4 je bil sprejet. 
 

Po glasovanju sta sejo zapustila Bojan Kapelj in Irena Škraba. 
 
 

AD 2 
Potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje.  
 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 3. redne seje.  
Dr. Drago Karol Golli je menil, da zapisnik ne odraţa dejanskega stanja, saj se sam ni strinjal z 
nadaljnjim postopkom pridobitve zemljišč za prioritetno nalogo ureditve ceste Ob dolenjski ţeleznici od 
Pregljeve ulice do Peruzzijeve ulice, v katero je kot so povedali predstavniki OGDP, MU, MOL  
vključena razlastitev. Ob tem je predlagal, da se krajanom ponovno da moţnost pogovora, da ne bi 
prišlo do nepravične razlastitve. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča je dala na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/4:  
Zapisnik 3. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:1 
 
Sklep št. 3/4 je bil sprejet. 
 

Po glasovanju  je sejo zapustil dr. Drago Karol Golli. 
 
 
 

AD 3 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila z aktualnimi zadevami; 

- pripravlja se nova spletna stran ČS Rudnik; 
- za Rudniško Četrtinko je vzpostavljen nov e-naslov: rudniska.cetrtinka@gmail.com; 
- vzpostavljen je tudi  Facebook profil, kjer se bodo objavljale vse aktualne zadeve z našega 

območja; 
- sanacija plazu pod cerkvijo – odgovor OGDP, da MOL sanacije ne bo izvajal, ker bi šlo za 

poseg v privatno lastnino; 
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- postavitev ograje ob vrstnih hišah Knezov štradon (Art posest); ni soglasja vseh lastnikov, zato 
postavitev ne bo izvedena. 
 
 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
A.) Predlog za podaljšanje pešpoti ob Galjevcu in ureditev teniških igrišč; 
Predsedujoča  je dala besedo Veri Debeljak, ki je predlagala podaljšanje pešpoti ob Galjevcu ter 
izpostavila problematiko pomanjkanja športne ponudbe v ČS in predlagala, da se na enem izmed 
neizkoriščenih delo (zaraščenih zemljiščih) postavi teniško igrišče.  
Ob tem je Marjan Virant spomnil na ponudbo javno-zasebnega partnerstva za izgradnjo teniškega 
igrišča v delu ob Galjevcu (pri igriščih dvorane Krim) ter predlagal, da se povpraša o stanju projekta. 
 
Predsedujoča je po razpravi dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA 4/4: 
Pristojni službi MOL se predlaga podaljšanje pešpoti ob  Galjevcu v obe strani – na eni strani 
do Ižanske ceste in na drugi do Peruzzijeve ceste. S tem bi dobili primerno povezovalno pešpot 
ter hkrati varno pot v šolo.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/4 je bil sprejet. 
 
 

B.) Seznanitev s terminom in lokacijo Srečanja krajanov ČS Rudnik ter terminom naslednje seje; 
V nadaljevanju je predsedujoča sporočila datum srečanja krajanov, ki bo 16.09.2011, med 16. in 22. 
uro. Glede na pretekle izkušnje s slabim vremenom bo tokratna lokacija na igrišču pri dvorani Krim, v 
kolikor bo slabo vreme, bo dogajanje prestavljeno v dvorano Krim.  
 
Naslednja seja sveta (izredna na terenu) je planirana v času med 14. in 16. junijem 2011.  
 
 

Ker ni bilo dodatnih predlogov, je predsedujoča ugotovila, da je s tem dnevni red izčrpan in sejo 
zaključila ob 19.35. uri 
 
 
 
 
Zapisali: 
Barbara Šivec 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 
 


